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Protokół Nr: XLIII/2023 

 

Nazwa sesji:  XLIII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  12.05.2023 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:30 

Godzina zakończenia:  10:20 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Piotr Jacyk 

2. Ryszard Pietrucha 

3. Bogusława Lichacz 

4. Józef Litwiński 

5. Stanisław Mątkowski 

6. Maria Preweda 

7. Ryszard Osowski 

8. Franciszek Bajan 

9. Krzysztof Gujda 

10. Zenon Kociołek 

11. Jan Dec 

12. Antoni Mach 

13. Waldemar Sęga 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1). 

 

2. Wniosek formalny Radnego Piotra Jacyk o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wielkie Oczy dotyczącą 

braku sprawowania należytego nadzoru nad pracownikami. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad. Pan radny P. Jacyk złożył wniosek 

formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Wielkie Oczy dotyczącą braku sprawowania należytego nadzoru nad 

pracownikami. Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

3. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan wójt A. Hawrylak złożył wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. Wniosek został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie. Pan przewodniczący Z. Kociołek ogłosił przerwę na zmianę 

porządku obrad. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie (zał. Nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 
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Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

6. Wniosek formalny Radnego Piotra Jacyk o wykreślenie z projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok zadania dotyczącego wykonania drenażu 

francuskiego przy Szkole w Łukawcu na kwotę 101 300 zł. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 4). Pan radny P. 

Jacyk złożył wniosek formalny o wykreślenie z projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok zadania dotyczącego wykonania drenażu francuskiego przy szkole 

w Łukawcu na kwotę 101 300 zł. Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

Po przerwie na wprowadzenie zmian Pani skarbnik E. Słotwińska nadmieniła, że w związku z tym, 

że usunięte zostało zadanie dotyczące wykonania drenażu francuskiego wielkość wszystkich 

wydatków się zmniejszy, następnie zmniejsza się deficyt, a nadwyżka z roku poprzedniego musi 

być niższa o tę kwotę. Pan radny P. Jacyk nadmienił, że na posiedzeniu komisja zwróciła uwagę na 

pewne nieścisłości i ustalono kolejne posiedzenie wraz z wyjazdem na plac budowy. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 5). Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wielkie Oczy na 2023 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Wstrzymuję się 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

8. Wniosek formalny Wójta Gminy o zmianę Projektu drugiej uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Wójt A. Hawrylak złożył wniosek formalny o zmianę projektu drugiej uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 6). Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wielkie Oczy na 2023 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLI/20/2023 w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do 

wynagrodzenia: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokości nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek, która przedstawiła 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XLI/20/2023 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości nagród ze specjalnego 

funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Wielkie Oczy (zał. Nr 7). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę 

zmieniającą uchwałę Nr XLI/20/2023 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości nagród ze specjalnego 

funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

określenia inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso. 
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Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani referent G. Wojtasik-Cymbalista, która 

przedstawiła uchwałę w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

określenia inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso (zał. Nr 8). Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy Pan P. Jacyk przedstawił 

stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, 

sposobu jej poboru, określenia inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wielkie Oczy w drodze 

komunalizacji prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani referent G. Wojtasik-Cymbalista, która 

przedstawiła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wielkie Oczy w drodze 

komunalizacji prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa (zał. Nr 9). Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 

Wielkie Oczy w drodze komunalizacji prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 3 kwietnia 2023 r. w sprawie 

wykonania rekonesansu w zakresie możliwości skorzystania przez urząd  z rozwiązań 

darmowych proponowanych przez sfery rządowe – dot. scentralizowanego dostępu do 

informacji publicznej. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu radnemu P. Jacyk, który przedstawił uchwałę 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 3 kwietnia 2023 r. w sprawie wykonania rekonesansu w zakresie 

możliwości skorzystania przez urząd  z rozwiązań darmowych proponowanych przez sfery rządowe – 

dot. scentralizowanego dostępu do informacji publicznej (zał. Nr 10). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 3 kwietnia 2023 r. w sprawie 

wykonania rekonesansu w zakresie możliwości skorzystania przez urząd  z rozwiązań darmowych 

proponowanych przez sfery rządowe – dot. scentralizowanego dostępu do informacji publicznej 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 
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Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wielkie Oczy 

dotyczącą braku sprawowania należytego nadzoru nad pracownikami. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu radnemu P. Jacyk, który przedstawił uchwałę 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wielkie Oczy dotyczącą braku sprawowania 

należytego nadzoru nad pracownikami (zał. Nr 11). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wielkie Oczy 

dotyczącą braku sprawowania należytego nadzoru nad pracownikami podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską 

Przemyśl. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl (zał. Nr 12). 

Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie 

Oczy Pan P. Jacyk przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli  nie jednogłośnie za podjęciem 

uchwały. Pan radny J. Litwiński nadmienił, że pieniądze te można by było przeznaczyć np. na stypendia 

dla dzieci z rodzin, w których istnieje problem z nadużywaniem alkoholu. Pytań nie było. Poddano 



11 

 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą 

Miejską Przemyśl podjęto nie jednogłośnie, jeden radny wstrzymał się od głosu. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 91,67% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 8,33% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Józef Litwiński 

Piotr Jacyk 

 

16. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła ocenę 

zasobów pomocy społecznej (zał. Nr 13). Pytań i dyskusji nie było. 

 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 

 

17. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy, 

- w obchodach 100 urodzin mieszkanki Naszej Gminy, 

- w zaprzysiężeniu nowego komendanta PSP w Lubaczowie, 

- w rozstrzygnięciu wykonawcy na budowę parkingu przy ZSP w Wielkich Oczach, 

- w organizacji imprezy pn. Wielkoocki Bieg i Nordic Walking. 
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Pan wójt A. Hawrylak poinformował, że dostarczono koparko ładowarkę firmy JCB oraz nadmienił, 

że jako gmina nie możemy świadczyć usług na działkach prywatnych. Zostały wystawione do dzierżawy 

grunty gminne pod fotowoltaikę i dla rolników oraz otrzymaliśmy dokumentację na drogę powiatową 

na ul. Łukawieckiej i ul. Rynek, została ona sprawdzona a uwagi przekazane do poprawienia. 

Otrzymaliśmy dofinansowanie Maluch + na utworzenie żłobka w szkole w Wielkich Oczach. 

Poinformował, że wyrównano teren wokół drugiego stawu, a także że został zakończony czas na 

składanie ofert na budowę i modernizację infrastruktury oświetlenia ulicznego i aktualnie trwają prace 

nad wyborem wykonawców. Poinformował na jakim etapie są poszczególne nabory na dofinansowania 

do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz poruszył temat budowy chodnika i drogi na ul. 

Kazimierza. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

18. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny F. Bajan poruszył temat naprawy drogi z Kobylnicy Wołoskiej do Kobylnicy Ruskiej oraz 

łącznika drogi powiatowej relacji Laszki-Tuchla-Wielkie Oczy z drogą powiatową Kobylnica Ruska-

Kobylnica Wołoska-Budzyń-Korczowa w Kobylnicy Ruskiej. Zapytał kiedy będzie kupowany kamień 

z funduszu sołeckiego na drogi gminne oraz zgłosił potrzebę wykonania podjazdu do świetlicy dla osób 

niepełnosprawnych. Pan wójt A. Hawrylak potwierdził potrzebę naprawy dróg powiatowych 

w Kobylnicy Ruskiej - Kobylnicy Wołoskiej. Nadmienił, że wystąpi z pismem do starostwa aby ustalić 

status drogi oraz podjąć kroki w celu przejęcia odcinków należących do osób prywatnych na rzecz 

starostwa powiatowego w Lubaczowie. Powiedział, że najprawdopodobniej w przyszłym tygodniu 

będzie zamawiany kamień, a jeśli chodzi o dostosowanie podjazdu to zostanie to wycenione i wówczas 

będzie można zabezpieczyć środki w budżecie. Pan radny P. Jacyk poprosił o potwierdzenie zakupu 4 

paneli w celu połączenia ogrodzenia oraz zapytał kiedy będzie można skorzystać z równiarki. Poruszył 

również temat zakupu nawozów na boiska, a także zapytał na jakim etapie jest wykonanie chodnika 

przy drodze powiatowej w Kobylnicy Wołoskiej. Pan wójt A. Hawrylak potwierdził zakup paneli 

ogrodzeniowych oraz poinformował, że część sprzętów już została dostarczona ale czekamy jeszcze na 

traktor, który ma być dostarczony końcem maja. Pan wójt A. Hawrylak nadmienił również, że jeżeli 

chodzi o budowę chodnika w Kobylnicy Włoskiej to zainteresowania ze strony starostwa nie ma. 

 

19. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:20. 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 


